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Referat fra  

Styremøte i pensumlistekonsortiet 1. juni 2021  
Sted: Nettmøte 
Tid: 12.00 – 13.30  
Referent:  Asbjørn Risan  
Til stede:  Jorun Fallin (Nord), Karen Johanne Buset (NTNU), Marianne Montgomery 

(OsloMet), Hanna Ekeli (UiO) 
 
Fra Unit deltok: Asbjørn Risan  

Forfall:  

PK2021/00 Konstituering av møtet 

Ingen kommentarer til innkalling. Ingen saker meldt til eventuelt. 

PK2021/10 Foreløpig regnskap 2021 

Asbjørn Risan orienterte. Inntektssiden er som forventet. Nye institusjoner vil dra resultatet i 
positiv retning. Utgiftssiden er som forventet. Lønn og lisensavgift er i tråd med budsjett. Det 
er lite forbruk på driftskjøp og reiser pga Korona. Det har i H1 vært en del aktivitet knyttet til 
utvikling/integrasjoner. Regner med mindre aktivitet i H2. 

Vedtak: 
 
Styret tar foreløpig regnskap for 2021 for pensumlistekonsortiet til etterretning. 

PK2021/11 Status utvikling/integrasjoner 

Asbjørn Risan orienterte. Unit har jobbet med 4 ulike integrasjoner: 

• Integrasjon med arkivsystem P360 
• Integrasjon med BOLK 
• Integrasjon med FS 

o Hente data ut av FS 
o Skrive tilbake til FS 

• Datadeling (Proxy) 
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P360 

Unit lanserte integrasjonsløsningen med P360 1. mai 2021. Denne muliggjør eksport av sett av 
pensumlister fra Alma/Leganto til PDF for videre å fanges opp og arkiveres i P360 automatisk. 

Logikken i integrasjonen med P360 er laget av arkivmiljøet i samarbeid med arkivansvarlige 
ved institusjonene. 

Det er laget dokumentasjon og veiledninger som er publisert på dokumentasjonsnettsidene til 
Unit: https://dok.unit.no/arkivering-av-pensumlister 

Integrasjon med BOLK 

Integrasjonen med BOLK går ut på å oppdatere BOLK basert på data registrert i Alma/Leganto. 

• 1. leveranse levert av Ex Libris sommeren 2020 
o Utdrag under 15 % 
o Testet av pilotinstitusjoner som ga tilbakemelding høsten 2020 
o Endringsønsker/-forslag sendt til Ex Libris 

• 2. leveranse levert av Ex Libris juni 2021 
o Funksjonalitet for utvidet rettighetsklarering (utover 15%) 
o Pågående testing av pilotinstitusjoner i regi av Kopinor 

• 3. leveranse planlagt Q4 2021 
o Følge opp endringsønsker fra 1. leveranse 
o Forenklet: mulig å trigge BOLK-requests fra Leganto (ikke kun fra Alma) 

Innspill fra Styret om at det er ønskelig at BOLK-requester kan trigges ved rollover av lister. 

Integrasjon med FS 
Hente data fra FS 

Løsning for å hente data basert på FS-API er klar, men er foreløpig lagt på is pga Schrems II. Når 
det avtalemessige er på plass må det forventes behov for noen justeringer/barnesykdommer i 
starten. 

Skrive tilbake til FS 

Integrasjonen går ut på å kunne skrive lenke/pensumdata tilbake til FS på en automatisert 
måte. Det er Norweb som har fått oppdraget med å utvikle integrasjonen. 

Arbeidet er i gang og det er etablert en referansegruppe med deltakere fra institusjonen. Det 
er også definert noen dedikerte pilotinstitusjoner. 

Integrasjonen var opprinnelig planlagt ferdig 1. juni, men det er avtalt en utsettelse til 
foreløpig 1. juli. 

Prosjektet har støtt på noen roadblocks. Avklaringer har tatt tid med tanke på hva og hvor man 
skal skrive til FS. Dette har kommet på plass. Den største hindringen er at FS-API’et mangler 

https://dok.unit.no/arkivering-av-pensumlister
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støtte for skrivetilgang for de feltene vi trenger å oppdatere. Dette kan ta tid å etablere og det 
kan være en hard hindring som ikke kan løses på kort sikt. Unit følger opp dette mot FS og mot 
Norweb for videre tiltak. 

Datadeling (proxy) 

Etablert som en proof of concept i Datadelingsprosjektet. Er utviklet og klart og muliggjør 
deling av pensumlister for ekstern tredjepart samtidig som hensynet til personvern er 
ivaretatt. 

Løsningen er utvidet til å støtte html som output (i tillegg til json), samt at den støtter 
siteringsstiler basert på citation styles repository. Dette for å støtte behov med tanke på 
tilbakeskriving til FS. 

Integrasjonen er foreløpig lagt på is pga Schrems II. 

PK2021/12 Årsrapport 2020 

Asbjørn Risan orienterte. Menighetsfakultetet og Forsvarets høgskole har gått inn i konsortiet i 
løpet av våren 2021. UiB og UiT går økonomisk inn i konsortiet fra medio august 2021. De har 
vært praktisk medlem av konsortiet frem til nå. Det er også noen andre potensielle nye 
institusjoner som har meldt interesse. 
 

PK2021/13 Forsiktig planlegging av konsortiemøte 

Konsortiemøtet skal arrangeres ca medio oktober. Unit ønsket innspill på om fastsetting av 
data og om vi skal planlegge med gjennomføring av fysisk konsortiemøte og eventuell lokasjon. 
Unit ønsket også innspill på om man skulle kombinere konsortiemøtet med et faglig seminar. 
 
Styret konkluderte med at man planlegger for et fysisk møte med avbestilling. Dette 
kommuniseres til konsortiet med informasjon om at møtet kan gjøres digitalt om situasjonen 
tilsier det. 
 
Unit sjekker ut hybrid mulighet med deltakelse digitalt. 
 
Konsortiemøtet fastsettes til 22. oktober på Gardermoen og det kombineres med et faglig 
seminar. 
 
Tidsramme er tidligst 09.00 med avslutning senest 15.00, inkludert faglig seminar. Det legges 
inn gode pauser for faglig samhandling/samtale. 

PK2021/14 Styremøter H2 2021 

Styret fastsatte datoer for styremøter høsten 2021. Følgende dato/tidspunkt ble bestemt: 



 

 4  

• 21/9 kl 12.30 - 14.00 
• 28/9 kl 12.30 - 13.30 (tentativt hvis behov med tanke på papirer til konsortiemøtet) 
• 22/11 kl 12.00 - 13.30 

PK2021/15 Eventuelt 

Ingen saker meldt til eventuelt. 
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